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Sted: Grøndalsparken 9 

Dato og tid: Onsdag den 3. marts kl. 18.00 

Afdeling: Grøndalsparken 1133-0 

Deltagere: Merete Bugge, GP 16, formand 

 Birgit Andersen, GP 23, medlem 

 Sonja Olesen, GP 9, suppleant 

 Kim Schmidt Sivebæk, Lokalinspektør 

Fraværende: Allan Vesterskov, GP4, medlem 

Referent: Merete Bugge 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 2. december 2020 

Referatet er godkendt pr. mail og lagt på hjemmesiden.  

 

2. Meddelelser fra/til lokalinspektør/ejendomskontor 

A. Besigtigelse af haver.  

        Der bliver løbende fulgt op på de sidste ting. 

        Der bliver fulgt op på trapperne på ’1. vej’ 

B. Der arbejdes videre med projektet ’Biodiversitet’. 

Bestyrelsen mødes inden for kort tid og tilretter udkastet som Hans Jørgen har foreslået 

områder til biodiversitet. 

C. Rengøring af genbrugscontainerne. 

Der er fundet et firma. PT hedder det rengøring den 12. marts 2021 af firmaet HEW. 

D.  Der laves en plan vedr. rens af tagrender.  

 

3. Nyt fra formanden 

A. Vedlagte husorden er godkendt af bestyrelsen og sendes på vores beboermøde 

 B. Beboermøde er udskudt til den 10. maj 2021 pga. Covid19 

 C. Formanden har modtaget et rådighedsbeløb på kr. 1.000,- som vi kan bruge til diverse. 

 D. Er i gang med at lave Råderets reglement for Grøndalsparken.  

 Formanden udsender udkast igen efter opdatering.    

 

4. Sager til drøftelse og beslutning 

Ingen pt.  

 

5. Næste møde 

Ikke planlagt nyt møde, da der holdes afdelingsmøde – og ny bestyrelse. 

 

6. Eventuelt 

A. Der er ved at blive ryddet op i håndværkere til Grøndalsparken 

Opfølgning på, om der stadig skal bruges Mølbak til VVS, da der er mange klager.  
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Flyttelejligheder er pt. i udbud.  

Vil helst bruge lokale, men det er også os selv der skal betale, så prisen skal være rimelig.  

B. Sprøjtning af myrer. 

Der er fast aftale. Der bliver rundsendt seddel og samtidig skrevet, at man skal henvende sig til 

beboerkontoret hvis man oplever problemer med myrerne indendørs.  

C. Maleplan.  

Kim sender en skrivelse rundt til alle beboere vedr. at man kan kontakte beboerkontoret og     

modtage maling til skuret. 

Dem der så ikke selv maler deres skur, må vi lave en malerplan på i år 2022. 

 

 

 

 


